



CENTRE FOR ACCESS TO
SERVICES IN ENGLISH
CENTRE D'ACCÈS POUR
SERVICES EN ANGLAIS

**PRESS RELEASE
For Immediate Release**

Fall Colours Acoustic Concert - Cancelled due to COVID-19

(Drummondville, Québec, Sep. 30, 2020) – Due to the increased concerns and growing number of people infected with COVID-19, **CASE is cancelling the Fall Colours Acoustic Concert.**

The concert was planned to take place this upcoming Sunday, October 4th at St. George's Church in Drummondville, in collaboration with the St. George's Foundation.

We will be looking at offering a concert at a later date and in a different format in the coming weeks. An update will be provided as soon as possible.

– 30 –

The Center for Access to Services (CASE) is a not for profit community group that works to serve and promote the well-being and vitality of the English-speaking community of the Mauricie and Centre-du-Québec region by strengthening our cultural identity and offering engaging programs and services.

The press releases are available on our website: casemcq.ca

For more information:

Julie Miller
Project Agent
CASE-MCQ
819-434-5323
www.casemcq.com

Source:

Emily Vidal
Communications Coordinator
CASE-MCQ
819-850-5560
www.casemcq.com



CENTRE FOR ACCESS TO
SERVICES IN ENGLISH
CENTRE D'ACCÈS POUR
SERVICES EN ANGLAIS

**COMMUNIQUÉ DE PRESSE
Pour diffusion immédiate**

Le concert acoustique « Couleurs d'automne » est annulé en raison de la COVID-19

(Drummondville, Québec, 30 septembre 2020) – Compte tenu des inquiétudes soulevées et le nombre croissant des personnes infectées par le COVID-19, **CASE annule le concert acoustique, « Couleurs d'automne. »** Le concert devait avoir lieu le dimanche 4 octobre à l'Église St. George à Drummondville, en collaboration avec la Fondation de l'Église St. George.

Nous envisageons de proposer un concert à une date plus éloignée et dans un format adapté. Nous vous tiendrons au courant de la situation dès que possible.

– 30 –

Au Centre d'accès pour services en anglais (CASE), nous fournissons un soutien et des ressources pour faciliter et promouvoir le bien-être de la population d'expression anglaise de la Mauricie-Centre-du-Québec. Nos programmes de santé, d'éducation et de bien-être visent à créer une communauté par des ateliers agréables et des activités familiales pour tous les âges.

Les communiqués de presse sont disponibles sur notre site internet: casemcq.ca

Pour plus d'informations :

Julie Miller
Agente de projet
CASE-MCQ
819-434-5323
www.casemcq.com

Source :

Emily Vidal
Coordinatrice de communications
CASE-MCQ
819-850-5560
www.casemcq.com